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Frammøtte medlemmer Parti Rolle 

Karstein Totland H Ordførar 

Erlend Kvamsdal H Medlem 

Bjarte Andvik H Medlem 

Kariann Ekren H Medlem 

Arne Hindenes H Medlem 

Torill Torsvik Størkersen AP Varaordførar 

Ragnvald Tangedal AP Medlem 

Hildegunn Bjånes AP Medlem 

Siri Tangedal Kratzmeier Krf Medlem 

Geir Egil Haugsvær Sp Medlem 

Wenche Dåe Sp Medlem 

Laila Furebotn Sp Medlem 

Silje Vågseth Kjetland Sp Medlem 

Jostein Kvamme Duesund Frp Medlem 

  
  

Forfall meldt frå  medlem Parti Rolle 

Frode Langhelle H Medlem 

Atle Nordland H Medlem 

Britt Inger Myhr AP Medlem 

  

Frammøtte varamedlemmer Parti Erstatter medlem 

Malmfred Helge Haukeland AP Britt Inger Myhr 

Astrid Daae H Frode Langhelle 

John Torsvik H Atle Nordland 

  
Følgjande frå administrasjonen møtte: 
Rådmann Svein Helge Hofslundsengen, ass.rådmann Sveinung Toft og rådgjevar Anne Kristin 
Rafoss som og førte møteboka. 
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001/2020: Godkjenning av innkalling og sakliste 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Innkalling og sakliste vert godkjend 

   

   

13.02.2020 KOMMUNESTYRET 

Det vart sett fram forslag om Erlend Kvamsdal (H) og Hildegunn Bjånes (Ap) til å skrive under 

møteboka. 

Kommunestyret bad om at det vart lagt til ei sak om barnehagesatsar. 

Kommunestyret bad om at det vart lagt til ei sak om Godtgjersle folkevalde / varaordførar.  

Rådmannen bad om at Sak 007 vart trekt frå sakskartet då denne er ferdighandsama i formannskapet. 

Kommunestyret vedtok at saka skulle handsamast i møtet med 10 (Ap, Sp, KrF FrP) mot 7 (H) røyster. 

Framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 

 

KS - 001/2020 VEDTAK: 

Innkalling og sakliste vert godkjend 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

002/2020: Godkjenning av møtebok 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Møtebok vert godkjend. 

   

   

13.02.2020 KOMMUNESTYRET 

Framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 

 

KS - 002/2020 VEDTAK: 

Møtebok vert godkjend. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  



003/2020: Fond bustadføremål 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

· Det vert oppretta fond bustadføremål med ein samla kapital på 4 mill.kr. pr. 31.12.2019.  
· Fondet vert tilført evt. unytta midlar av midlar sett av i kraftfondsbudsjettet kvart år til 

bustadføremål  
· Kvart tiltak som skal ha løyving/bruk av midlar frå fond bustadføremål krev 

kommunestyrevedtak, med fastsetjing av økonomisk ramme og finansiering  

   

   

02.12.2019 FORMANNSKAPET 

Saka vart drøfta. 

Framlegg til vedtak vart samrøystes tilrådd til kommunestyret. 

 

FS - 099/2019 VEDTAK: 

· Det vert oppretta fond bustadføremål med ein samla kapital på 4 mill.kr. pr. 31.12.2019.  

· Fondet vert tilført evt. unytta midlar av midlar sett av i kraftfondsbudsjettet kvart år til 

bustadføremål  

· Kvart tiltak som skal ha løyving/bruk av midlar frå fond bustadføremål krev 

kommunestyrevedtak, med fastsetjing av økonomisk ramme og finansiering  

 

13.02.2020 KOMMUNESTYRET 

Framlegg til vedtak frå formannskapet vart samrøystes vedteke. 

 

KS - 003/2020 VEDTAK: 

· Det vert oppretta fond bustadføremål med ein samla kapital på 4 mill.kr. pr. 

31.12.2019.  

· Fondet vert tilført evt. unytta midlar av midlar sett av i kraftfondsbudsjettet kvart år 

til bustadføremål  

· Kvart tiltak som skal ha løyving/bruk av midlar frå fond bustadføremål krev 

kommunestyrevedtak, med fastsetjing av økonomisk ramme og finansiering  

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  



004/2020: Søknad om støtte gjennom kraftfondet til Masfjorden fysioterapi v/Gro Serine 

Baarøy 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

1. Masfjorden fysioterapi får tildelt kr. 36.000,- i tilskot gjennom kraftfondet til omsøkte 
investeringsføremål (basert på oversikt over utførte og planlagde investeringa på i alt 
kr. 144.000,-)  

2. Masfjorden fysioterapi får tilbod om lån gjennom kraftfondet med stort kr 150.000 til 
omsøkt investeringsføremål. 

3. Lånet vert gitt med 10 års nedbetallingstid. 
4. Lån med pant i utstyr 
5. Frist med å nytte lånetilsagnet vert sett til den 13.02.2021 

   

   

16.12.2019 KRAFTFONDSSTYRET 

Søker Gro Serine Baarøy presenterte sin søknad i Kraftfondstyret 02.12.19. 

Saka vart drøfta. 

Framlegg  til vedtak vart samrøystes vedteke. 

 

KRFT - 025/2019 VEDTAK: 

1. Masfjorden fysioterapi får tildelt kr. 36.000,- i tilskot gjennom kraftfondet til omsøkte 

investeringsføremål (basert på oversikt over utførte og planlagde investeringa på i alt kr. 

144.000,-)  

2. Masfjorden fysioterapi får tilbod om lån gjennom kraftfondet med stort kr 150.000 til 

omsøkt investeringsføremål. 

3. Lånet vert gitt med 10 års nedbetallingstid. 

4. Lån med pant i utstyr 

5. Frist med å nytte lånetilsagnet vert sett til den 13.02.2021 

 

13.02.2020 KOMMUNESTYRET 

Framlegg til vedtak frå Kraftfondstyret vart samrøystes vedteke. 

 

KS - 004/2020 VEDTAK: 

1. Masfjorden fysioterapi får tildelt kr. 36.000,- i tilskot gjennom kraftfondet til omsøkte 

investeringsføremål (basert på oversikt over utførte og planlagde investeringa på i 

alt kr. 144.000,-)  

2. Masfjorden fysioterapi får tilbod om lån gjennom kraftfondet med stort kr 150.000 til 

omsøkt investeringsføremål. 

3. Lånet vert gitt med 10 års nedbetallingstid. 

4. Lån med pant i utstyr 

5. Frist med å nytte lånetilsagnet vert sett til den 13.02.2021 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 



005/2020: Revidert samarbeids-/tenesteytingsavtale mellom Masfjorden kommune og 

Masfjorden sokn 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Revidert samarbeids-/tenesteytingsavtale mellom Masfjorden kommune og Masfjorden 
sokn jf. saksvedlegg utkast til ny samarbeidsavtale, vert vedteken slik den ligg føre  

   

   

03.02.2020 FORMANNSKAPET 

Saka vart drøfta. 

Framlegg til vedtak vart samrøystes tilrådd til kommunestyret.  

 

FS - 005/2020 VEDTAK: 

Revidert samarbeids-/tenesteytingsavtale mellom Masfjorden kommune og Masfjorden sokn 

jf. saksvedlegg utkast til ny samarbeidsavtale, vert vedteken slik den ligg føre  

 

13.02.2020 KOMMUNESTYRET 

Saka vart drøfta 

Rådmannen orienterte om at vedlikehaldsavtalen mellom Masfjorden kommune og Masfjorden Sokn 

vart sendt ut på epost i forkant av kommunestyremøte. Denne avtalen vart lagt til saka i etterkant av 

formannskapsmøtet. 

Framlegg til vedtak frå formannskapet vart samrøystes vedteke. 

 

KS - 005/2020 VEDTAK: 

Revidert samarbeids-/tenesteytingsavtale mellom Masfjorden kommune og Masfjorden 

sokn jf. saksvedlegg utkast til ny samarbeidsavtale, vert vedteken slik den ligg føre  

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  



006/2020: Kraftmelding pr. 31.12.2019 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Kraftmelding pr. 31.12.2019 vert teken til vitring 

   

   

13.02.2020 KOMMUNESTYRET 

Saka vart drøfta. 

Rådmannen orienterte om at Kraftmeldinga vart sendt du på epost før møtet og vert lagt til saka i 

etterkant. Sjølve rapporten og status pr dato vart gjennomgått / presentert i møtet. 

Framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 

 

KS - 006/2020 VEDTAK: 

Kraftmelding pr. 31.12.2019 vert teken til vitring 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  



007/2020: Husleige kommunale utleigebustader 2020 - utgreiing 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Nye husleigesatsar for kommunale utleigebustadar jf. KS 047 

   

   

02.12.2019 FORMANNSKAPET 

Personal- og økonomileiar Svein Viktor Ellingbø møtte til denne saka. 

Saka vart drøfta.  

Framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 

 

FS - 098/2019 VEDTAK: 

Nye husleigesatsar for kommunale utleigebustadar jf. KS 047/2019 vert gjeldande med verknad frå 

1.februar 2020.  

Alle nye leigekontrakt vert inngått utan rabattordning, med 100 % husleige frå fyrste månad. 

 

13.02.2020 KOMMUNESTYRET 

Saka vart drøfta. 

Erlend Kvamsdal (H) sette fram følgjande forslag  

Høgre forslår at saka vert sendt attende til Rådmann for grundigare utgreiing. 

Framlegg til vedtak frå H vart samrøystes vedteke. 

 

KS - 007/2020 VEDTAK: 

Saka vert sendt attende til rådmannen for grundigare utgreiing. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  



008/2020: Krav om erstatning for tomter på Duesundøy 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Kommunestyret gjev rådmannen fullmakt til å inngå avtale med Odin Utbygging AS om erstatning/ 
innløysing av tomt nr 35, 36 og 39 på Duesundøy.  

   

   

03.02.2020 FORMANNSKAPET 

Saka vart drøfta. 

Framforhandla avtale skal godkjennast av kommunestyret. 

Framlegg til vedtak vart samrøystes tilrådd til komunestyret. 

 

FS - 007/2020 VEDTAK: 

Kommunestyret gjev rådmannen fullmakt til å inngå avtale med Odin Utbygging AS om erstatning/ 

innløysing av tomt nr 35, 36 og 39 på Duesundøy.  

 

13.02.2020 KOMMUNESTYRET 

Saka vart drøfta. 

Framlegg til vedtak frå formannskapet vart samrøystes vedteke. 

 

KS - 008/2020 VEDTAK: 

Kommunestyret gjev rådmannen fullmakt til å inngå avtale med Odin Utbygging AS om 

erstatning/ innløysing av tomt nr 35, 36 og 39 på Duesundøy.  

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  



009/2020: Framlegg til planstrategi for Masfjorden kommune 2020 - 2023 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Framlegg til planstrategi for Masfjorden kommune 2020 – 2023 vert godkjent med følgjande 
endringar i kap. 8. under prioriterte planar 2020 - 2023  : 

Nye planar som skal innarbeidast: 

1. Kommunedelplan for trafikksikring – oppstart 2022 
2. Reguleringsplan for Slippen/ Storskjeret på Sandnes – oppstart 2020 
3. Reguleringsplan for området Kvalhogen og Olderstuen – oppstart 2021 
4. Reguleringsplan for næringsområdet på Matre - oppstart 2020 

   

   

03.02.2020 FORMANNSKAPET 

Erlend Kvamsdal (H) spurte om han var ugild i denne saka sidan han er medeigar i firma som har 

sendt inn forslag om å eit av punkta som skal innarbeidast i planstrategidokumentet. Formannskapet 

samla seg om at ikkje var ugild. 

Saka vart drøfta. 

Det vart delt ut skriv i møtet frå: 

Arnold Matre 

Marit Steinestø 

Siri Tangedal Kratzmeier (KrF) sette fram forslag om at saka skulle utsettast. Utsettingsframlegget til 

KrF fall mot ei røyst (KrF) 

Geir Egil Haugsvær (Sp) sette fram forslag om følgjande endring i pkt 1:  

Kommunedelplan for trafikksikring - oppstart 2020 

Formannskapet samla seg om følgjande tilleggspunkt: 

Planstrategidokumentet skal reviderast hausten 2020 

Framlegg til vedtak med endringsforslaget frå Sp og tilleggspunktet frå formannskapet vart samrøystes 

tilrådd til kommunestyret. 

 

FS - 012/2020 VEDTAK: 

Framlegg til planstrategi for Masfjorden kommune 2020 – 2023 vert godkjent med følgjande 

endringar i kap. 8. under prioriterte planar 2020 - 2023  : 

Nye planar som skal innarbeidast: 

1. Kommunedelplan for trafikksikring – oppstart 2020 

2. Reguleringsplan for Slippen/ Storskjeret på Sandnes – oppstart 2020 

3. Reguleringsplan for området Kvalhogen og Olderstuen – oppstart 2021 

4. Reguleringsplan for næringsområdet på Matre - oppstart 2020 



Planstrategidokumentet skal reviderast hausten 2020. 

 

13.02.2020 KOMMUNESTYRET 

Saka vart drøfta. 

John Torsvik (H) sette fram følgjande framlegg til endring i pkt 3 og 4: 

3. Reguleringsplan for området Kvalhogen og Olderstuen - oppstart  2020 

4. Reguleringsplan for bustad og næringsområder på Matre - oppstart 2020 

 

Framlegg til vedtak frå formannskapet med endringa frå H vart samrøystes vedteke. 

 

KS - 009/2020 VEDTAK: 

Framlegg til planstrategi for Masfjorden kommune 2020 – 2023 vert godkjent med følgjande 

endringar i kap. 8. under prioriterte planar 2020 - 2023  : 

Nye planar som skal innarbeidast: 

1. Kommunedelplan for trafikksikring – oppstart 2020 

2. Reguleringsplan for Slippen/ Storskjeret på Sandnes – oppstart 2020 

3. Reguleringsplan for området Kvalhogen og Olderstuen – oppstart 2020 

4. Reguleringsplan for bustad og næringsområdet på Matre - oppstart 2020 

Planstrategidokumentet skal reviderast hausten 2020. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  



001/2020: Orientering frå rådmann 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

 
 

 

   

13.02.2020 KOMMUNESTYRET 

Orientering frå råmannen 

· Randkommuneprosjektet 

Felles prosjekt på økonomi, arkiv og sentralbord/kontaktsenter er starta opp 

 

· NAV Fensfjorden 

Den kommunale delen av NAV for kommunane Fedje, Austrheim, Gulen, Masfjorden og 

Modalen er slått saman. Det er tilsett ny NAV-leiar frå 1.jan 2020 

 

· Innkjøp / samarbeid med Bergen og rullering av samarbeidsavtale 

Masfjorden kommune slutta seg til Bergensavtalen i 2015 etter at eit digitaliseringsprosjekt 

med fokus på eHandel var gjennomført i Nordhordland. Rådmannen rår til at ein forlenger 

avtalen og at ein i åra framover har fokus på innkjøp i randkommunesamarbeidet. 

 

· Budsjettsaldering 2020 - investering og oppdatering skjema 2B og status for nokre av 

investeringsprosjekta. 

Forslag til prosess frå formannskapet: 

 

· vedtak rekneskapen 2019 i kommunestyret i april 

· saldere budsjett 2020 i kommunestyret i juni 

 

 

KS - 001/2020 VEDTAK: 

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  



010/2020: Referatsak 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Referatsaker vert tekne til orientering 

   

   

13.02.2020 KOMMUNESTYRET 

3. og 4.klasse med lærar Jane Eikeland frå Sandnes skule demonstrerte og orienterte om Lego League i 

starten av møtet. 

Grunngjevne spørsmål: 

Kariann Ekren (H) stilte følgjande spørsmål: 

Korleis er status for skulane i Masfjorden i høve den nye læreplanen? Kva nye tilbod kan ein forvente 

til skulestarten til hausten? Har ein teknisk kapasitet for digital læring og korleis ser ein for seg at 

skulane i Masfjorden vil ta dette i bruk? Får den nye læreplanen økonomiske og faglege konsekvensar 

for skulane våre? 

Rådmannen tilrådde å ta tema som ei orientering / temasekvens på neste kommunestyremøte kor 

oppvekstleiar kunne stille og evt rektor(ar) gje ei statusrapport og  svare på spørsmåla noko 

kommunestyret slutta seg til. 

Spørsmål stilt i møtet: 

Wenche Dåe (Sp) stilte følgjande spørsmål: 

No er tida snart inne for å lyse ut ledige stillingar i skulane og barnehagane våre. Me veit at det kan 

vere vanskeleg å få kvalifiserte søkjarar til dei stillingane me lyser ut. 

I fjor vart det og lyst ut stillingar, men det viste seg at det var få kvalifiserte søkjarar som takka jo 

til jobb i kommunen. Det er kjent for Masfjordne Sp at det tok særs langt tid mellom innkalling til 

intervju og tilbod om tilsetjing for aktuelle kandidatar. Dette gjorde til at det var gode kvalifiserte 

søkjarar som fekk seg jobb andre stader, sidan prosessen vart så langdryg. 

Spørsmålet frå Masfjorden Sp vert då:  

Kva planar har ein i tilsetjingsnemnda som sikrar at me får godt kvalifiserte og godt eigna tilsette i 

einingane våre? 

Og  

Er det gjort tankar om korleis ein kan forenkle tilsetjingsprosessen? 

Rådmannen svara på desse spørsmåla. 

Ragnvald Tangedal (Ap) stilte følgjande spørsmål: 

Det blei orientert på forrige kommunestyremøte at det blir en økning på prisen for barn i SFO på 

ca 3% og en økning på prisen i barnehage til et gitt beløp. Det var ingen som fikk med seg at 

økningen var på 12%. Hadde vi fått med oss dette hadde det blitt en annen diskusjon på møtet. 

 

Det er stor frustrasjon blant de foreldre som ha barn i barnehage og skole. Siden barnehage har 

noen planleggingsdager som er på andre dager enn skolen. Det betyr at foreldre må ta flere dager 

fri fra arbeid enn om de hadde samkjørt planleggingsdagene med skolen. Hva er grunnen til at 

dette skjer? 

Rådmannen svara på desse spørsmåla.  

Siri Tangedal Kratzmeier (KrF) stilte spørsmål om husleigevedtaket som formannskapet gjorde 



02.12.19.  

Rådmannen svara at vedtaket vart gjeldande den dagen det var gjort, mens prisauken er gjeldande frå 

1.feb. 

 

Referatsaker: 

Skriv 1 - Informasjon om Stortingets beslutning om overføring av skatteoppkrevingen fra kommunene 

til Skatteetaten 

Rådmannen orienterte om at skatteoppkrevaren i Masfjorden ikkje vert overført til Skatteetaten men 

vil framleis jobbe i kommunen 

Skriv 2 - Protokoll Representantskap 1 - 2019 IKT Nordhordland kommunalt oppgåvefellesskap, 

19.november 

Skriv 3 - Skule- og barnehageruta 2020 - 2021 

Skriv 4 - Stiftinga Vann Vest AS 

Skriv 5 - Protokoll Regionråd 6 2019, fredag 6.desember 2019 

Skriv 6 - Fråsegn - NOU 2019: "Skattelegging av havbruk" 

Skriv 7 - Perioderapport 2016 - 2019 Nordhordland Utviklingsselskap IKS 

Skriv 8 - Til kommunane i Vestland fylke ved politisk leiing - Høyring politisk plattform og framlegg 

på kandidatar til verv. 

 

Orientering frå ordførar: 

· ordførar orienterte kort om status for Masfjordbrua 

Framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 

 

KS - 010/2020 VEDTAK: 

Referatsaker vert tekne til orientering 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  



011/2020: Val av medlemmer til representantskapen for NGIR for valbolken 2019 - 2023 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Medlem til representantskapen i NGIR for valbolken 2019 – 2023 er: 

   

   

13.02.2020 VALNEMNDA 

Saka vart drøfta. 

Det vart jobba fram følgjande framlegg til vedtak i møtet: 

Medlem til representantskapen for NGIR for Masfjorden kommune er 

Ragnvald Tangedal  AP og Arne Hindenes H 

varamedlem  

1. Hildegunn Bjånes Ap 

2. Ørjan Daae Frp  

3. Sigmund Rørvik SP 

Framlegg til vedtak jobba fram i møtet vart samrøystes tilrådd til kommunestyret. 

 

VA - 003/2020 VEDTAK: 

Medlem til representantskapen for NGIR for Masfjorden kommune er 

Ragnvald Tangedal  AP og Arne Hindenes H 

varamedlem  

1. Hildegunn Bjånes Ap 

2. Ørjan Daae Frp  

3. Sigmund Rørvik SP 

 

 

13.02.2020 KOMMUNESTYRET 

Leiar i valnemnda Geir Egil Haugsvær (Sp) las opp framlegget frå valnemnda. 

Framlegget frå valnemnda vart samrøystes vedteke. 

 

KS - 011/2020 VEDTAK: 

Medlem til representantskapen for NGIR for Masfjorden kommune er 

Ragnvald Tangedal  AP og Arne Hindenes H 

varamedlem  

1. Hildegunn Bjånes Ap 

2. Ørjan Daae Frp  

3. Sigmund Rørvik SP 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 



012/2020: Barnehagesatsar 2020 / 2021 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

 

   

   

13.02.2020 KOMMUNESTYRET 

Ut i frå drøftinga i sist formannskap og tema / spørsmål i samband med dagens møte (barnehagesats 
2020 jf 2020 budsjettet inneber ein auke på 12 % frå 2019), kor det var påpeikt at ein ønskte å 
tilpasse seg nivå makspris over 2 år, og med denne bakgrunn sette rådmannen fram følgjande 

framlegg til vedtak: 

 

Barnehagesatsen for Masfjorden kommune i 2020 vert sett til kr 2.995,- med verknad frå 01.04.20., 

og siktemålet er at ein legg til grunn nasjonal maks pris frå 2021 

 

Framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 

 

KS - 012/2020 VEDTAK: 

Barnehagesatsen for Masfjorden kommune i 2020 vert sett til kr 2.995,- med verknad frå 

01.04.20., og siktemålet er at ein legg til grunn nasjonal maks pris frå 2021 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  



 

 

013/2020: Godtgjersle folkevalde / varaordførar 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

 
 

 

   

13.02.2020 KOMMUNESTYRET 

Ragnvald Tangedal (Ap) sette fram følgjande framlegg til vedtak: 

Godgjersla til varaordførar vert auka til 20 % stilling gjeldane frå 1.feb 2020 

Framlegg til vedtak frå Ap vart samrøystes vedteke. 

KS - 013/2020 VEDTAK: 

Godgjersla til varaordførar vert auka til 20 % stilling gjeldane frå 1.feb 2020 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

  



Rett utskrift frå møteboka frå kommunestyret 13.02.20 vert vitna: 

 

 

_____________________

Karstein Totland 

ordførar 

 

_____________________ 

Erlend Kvamsdal 

kommunestyremedlem 

 

_____________________ 

Hildegunn Bjånes 

kommunestyremedlem
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